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 REFERAT 

 

1. Siden sidst og opfølgning på sidste møde 

 

1.1 Nyt siden sidste møde 

De tilstedeværende præsenterede kort sig selv af hensyn til de nye deltagere. 

 

1.2 Nyt om mulighederne for åben support 

Punktet blev flyttet til pkt. 3 på dagsordenen om proces på videndeling. 

 

1.3 Evaluering af STADS VIP-mødet fredag den 2. december 2011 

Evalueringen blev udskudt til mødet den onsdag den 21. december, så alle deltagere 

på STADS VIP-mødet har mulighed for at være med til evalueringen heraf.  

 

Dog blev det tilkendegivet, at folk havde haft en god oplevelse af mødet. Ligeledes 

blev det aftalt, at der afsættes et fast tidsrum, som reserveres til de problemer, der 

identificeres på UVAEKA’s møder. Det blev aftalt, at det som udgangspunkt vil være 

tirsdag eftermiddage, der vil blive benyttet til gennemgang af konkrete problemom-

råder, og at områderne kan tage de brugere med, der har den største viden om områ-

det. 

 

1.4 Hvor findes lister fra f.eks. DELFI 537 i STADS? 

Punktet blev ikke drøftet. Der er i øvrigt tale om en efterhånden gammel bestilling på 

en samlet liste med oplysninger om, hvor de mest anvendte lister i Delfi kan findes i 

STADS. 

 

1.5 Hvordan rettes mailadresser i STADS? 

På HE er der et ønske om, at mails fra AU kan forwardes til en privat mailadresse. 

Der blev på mødet gjort opmærksom på, at tjenstlig korrespondance ikke må frem-

sendes til private mails, hvorfor alle medarbejdere må pålægges udelukkende at an-

vende deres AU-mail. Der var enighed på mødet om, at det er en ledelsesmæssig op-

gave at implementere it-sikkerhed. Derfor må det være ledelsens opgave at kommu-
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nikere dette klart ud til alle medarbejdere, så det ikke er den enkelte sekretær på ho-

vedområderne, der skal tage kampen med de medarbejdere, der ønsker tjenstlig kor-

respondance fremsendt til deres private mail. 

 

1.6 Søgefunktionen i STADS skal ændres, så det er muligt at søge på dele af en cen-

sors navn og/eller cpr. nr. 

OH oplyste, at Logica pt. arbejder på at få systemet sat op, så det er muligt at søge på 

dele af en censors navn og/eller cpr. nr.  

 

1.7 Emnefeltet i mails fra supporten skal oplyse, hvad mailen drejer sig om 

OH fortalte, at det skyldes menneskelige fejl, da supporten ikke altid er opmærksom 

på at få skrevet i emnefeltet, hvad henvendelsen drejer sig om. Alle arbejder på at få 

indarbejdet en praksis, der sikrer angivelse af emnet i emnefeltet. 

 

2. Akutlisten 

2.1 Er der opstået akutte problemer, der må tages stilling til i dag? 

SSM oplyste, at Arts oplever problemer med udarbejdelsen af to eller flere protokol-

ler. Det er muligt at lave enkeltprotokoller, men ved mere end en fungerer det kun 

ind i mellem. Der er formentlig tale om et lokalt afgrænset problem i Nobelparken. 

OH undersøger sagen nærmere og vender tilbage hurtigst muligt. 

 

Arts oplever problemer med email med first class som mailklient. Der er stadig en del 

medarbejdere, hvor det ikke fungerer. AU IT har tilbudt en løsning, der indebærer, at 

de berørte medarbejdere skal aflevere deres computer til AU IT i to dage for at ud-

bedre problemet. Alle var enige om, at det ikke er en løsning, der er praktisk muligt. 

OH oplyste, at chefniveauet på Arts må tage kontakt til chefniveauet på AU IT med 

henblik på at finde en mere smidig løsning. 

 

Der blev spurgt til, hvordan afmeldingsfrister i forbindelse med tilsynseksamener 

håndteres mellem jul og nytår. Der mangler fortsat en procedurebeskrivelse for til-

synseksamener for V11-12. BA oplyste, at der vil blive udarbejdet en procesbeskrivel-

se. Punktet er sat på dagsordenen til næste møde den 14. december 2011. 

 

Systemets bevisløsning blev ligeledes drøftet. Arbejdsproceduren er meget tung, da 

der er for mange ting, der ikke automatisk kommer frem. Bl.a. tjekker systemet ikke, 

at ECTS er korrekt anført, ligesom fagene heller ikke stilles op kronologisk. 

 

Det blev aftalt, at der mandag den 12. december kl. 12-13 er temamøde omkring bevi-

ser. Der blev opfordret til, at problemstillinger fra områderne vedrørende beviser 

sendes ind til Thomas Rathchke inden mødet. 

 

I forbindelse med drøftelsen omkring beviser blev der spurgt til bevistekster, som pt. 

heller ikke kommer med automatisk. CKR oplyste, at teksterne til diploma supple-

ment er afleveret med henblik på implementering i systemet, men det vides ikke, 
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hvad status er pt. OH følger op på, hvor der mangler data, og hvor systemet mangler 

funktionaliteter. 

 

 

3. Proces på videndeling 

3.1 Hvordan sikrer UVAEKA, at alle relevante informationer formidles bredt ud til 

alle relevante medarbejdere? 

Punkt 1.2 vedrørende mulighederne for en åben support blev drøftet her.  

 

Der var en længere drøftelse af mulighederne herfor. Alle var enige om, at en åben 

support med aktive brugere kunne skabe en platform, der kan fremme brugerdrevet 

innovation. Ligeledes var der enighed om, at et åbent forum i en opstartsfase vil kræ-

ve en del ressourcer, men at et åbent forum på sigt vil være en god platform for vi-

dendeling. 

 

Det blev aftalt, at SBM og CKR sammen udarbejder et oplæg, hvor det tydeligt frem-

går, hvem der er ansvarlig for de forskellige dele af processen med at sætte sådan et 

forum op, og hvilke ressourcer både økonomisk og personalemæssigt der forventes at 

skulle anvendes i en opstartsfase. Oplægget videreformidles til ledelsen med henblik 

på, at de tager stilling til, om det er muligt at arbejde videre med idéen. 

 

BA spurgte til mulighederne for at sætte en testeksamen og en rigtig eksamen op i 

hhv. april og juni med henblik på afprøvning af et projekt om digitalisering af eksa-

men. Det blev aftalt, at BA vender tilbage med besked om, hvornår man senest skal 

melde sig, hvis man vil stille sig til rådighed for projektet. 

 

SHJ opfordrede i øvrigt båndet til at lade mødeledelsen gå på skift, så der hele tiden 

er en, der har fokus på dagsordenen.  

 

Derudover opfordrede SHJ til, at der på hvert område afholdes et ugentligt driftsmø-

de for medarbejderne. Det tilkendegav alle, at de allerede har. SHJ stillede sig i den 

forbindelse til rådighed med henblik på at hjælpe med at sikre, at det enkelte område 

har det størst mulige udbytte af driftsmøderne. 

 

Det blev aftalt, at dette punkt også sættes på dagsordenen onsdag den 21. december 

2011. 

 

4. Næste møde 

4.1 Hvad skal på dagsordenen til næste møde?  

Det blev aftalt, at næstkommende møde indledes med valg af mødeleder, dernæst op-

samling/opfølgning på sidste møde, akutlisten og tilsynseksamener. 

 


